
 עמל(  -קבוץ ניר דוד )תל 

 1-016500-57אגודה חקלאית שיתופית בע"מ מס' 

 

 24-7 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 24/3/72מועד: 

 18:00בשעה  הישיבה נפתחה 

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר 

טל   , , שירי פירדמןנוהר רבטל, מאיה ארטל , אלדד סברנסקי, מירי דגן, שחר גורן,   נוכחים:   

 שולה טל יואב להב,   דגני,

 עמית קרונר   חסרים:

 אלהרונן   מוזמנים קבועים: 

   משתתפים נוספים :

 סדר יום: 

הצעה למודל בניה  בשכונת הזיתים והצעה למתן אפשרות  .1

 בניה לתושבים וותיקים.

 המשך עבודת מזכירות לקראת סיום קדנציה  .2

 שונות. .3

 סיכום: 

הדיון בנושא מודל הבניה בשכונת הזייתים הופרד מהדיון על  .1

 .מקוצר זמן מתן אפשרות בניה לתושבים ותיקים

 ההחלטות שהתקבלו:  

ועם שני נמנעים תומכת המזכירות בבנייה מרוכזת,   9ברוב של 

סעיף הבניה בדגמים נדחה למועד מאוחר יותר ומוטל על רונן 

להביא יותר אינפורמציה מקבוצים נוספים שהתנסו בכך ולזמן 

 לדיון בנושא גם את בועז ויטמן ועדי מידה.

ניה מאושר עם התוספת בהמסמך העוסק בנושא מודל ה 

ותימחק  בסוף התהליךככל האפשר שההפניה למינהל תיעשה 

השורה בנושא בניה בדגמים )המסמך מצורף(, בנושא זה 

 ההחלטה התקבלה פה אחד.



בנושא לוחות הזמנים סוכם שיעד תחילת עבודות הפיתוח הוא 

, על מנת להתקדם נערך למפגש משתכנים  25אביב קייץ 

בספטמבר, לפניו ובכל השלבים הבאים תעודכן המזכירות  

ותאשר את שלבי ההתקדמות הבאים ותתקבל החלטה האם  

להפחית את מספר המגרשים בהתאם למידת רצינות הנרשמים 

 .ומספרם

ההחלטה התקבלה פה אחד אך הנוסח הרשום מעלה נכתב 

ויאושר סופית בהתאם חברת מזכירות בהסתמך על מה שכתבה 

 להתייחסות חברי המזכירות. 

 לא נדון עקב קוצר זמן  2סעיף 

 נמסר דיווח בנושא התביעה הייצוגית )לא לפרסום(  –שונות 

נמסר דיווח בנושא מתעכבי הבניה. בעקבות פגישת הבוקר עליה  

דווח בישיבה סוכם עם אורי ושולמית  תתקיים ביום שלישי ה  

 18-19/4ומשאל החברים ב   16/4

 רשם: לביא 

  

 
 לביא רשם: 


